

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem. Epist. XXVIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:hbz:5:1-63864-p0011-9](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:hbz:5:1-63864-p0011-9)

tua prudentiâ, & in bonas artes propensione, amplissimam & famam, & celebritatem nominis ad tuos relaturum. Quod autem ad Græcas literas animum appuleris, hoc tuum consilium & probo vehementer & feliciter Deum Opt. Max. fortunare, volo: crede enim mihi, nihil poteras præclarius cogitare, quàm cum Latinis Græca conjungere. Sed, quoniam nostram epistolam, si longior existisset, futuram tibi gratiorem significas: sic habeto, mi Vincenti, nos prolixius ad te non scribere: quod neque prolixiores epistolas, quibus confirmetur, amicitia nostra videtur desiderare, neque mehercule valdè est, quod scribam, quod aut nostrâ interfit, aut te scire oporteat. Nisi fortasse velis me scribere, in Italiam Gallos adventare, & Venetiis visum esse cometam Sexili mense, & similia, quæ minimè te fugiunt. Quod si viderim te longitudine capi, dummodò tibi satisfaciam, inanes potius, quàm nullas, ad te literas dabo. Vale, pridie Idus Septembr, M.D. XXXI.

EIDEM.

EPIST. XXVIII.

Gratias ipsi agit de literis & libello. Deinde refert illi officia sua. Et varios à se salutari cupit.

Form. deferendi officia. Fecit tua humanitas, at &c. (A)

ET literas, & libellum accepi, de quibus tibi gratias ago. Neque vero mihi erat ignota diligentia tua, quam antea nobis, cum Venetiis viveres, id est, cum in humaniora studia mecum in-